
Z á p i s  č.2/2009 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích 15.5.2009 v zasedací místnosti OÚ (1.patro) 

 
Přítomni:  Dle prezenční listiny 
 
Ověřovatelé zápisu:  Jaroslav Gajdošík, Ludmila Červenková 
 
Zapisovatel:  Milena Kobylíková 
 
Zasedání  řídil starosta obce ing.František Gajdošík 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo program zasedání. 
1. Zpráva o hospodaření obce za rok 2008 (schválení závěrečného účtu). 
2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2008 (audit). 
3. Žádost o odprodej obecního pozemku parc. č. 826/1 (záměr). 
4. Převod pozemku areálu „Dubíček“. 
5. Žádost o pronájem obecních prostor. 
6. Petice pro zřízení přechodu pro chodce v obci. 
7. Projednání ostatních záležitostí. 
 
ZO jednohlasně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvlášť. 
 
K bodu 1  
ZO projednalo zprávu o hospodaření obce za rok 2008(závěrečný účet), který přednesla 
účetní obce. Celkové příjmy činily 4 571 621 Kč. Celkové výdaje 4 670 658 Kč. 
Obec hospodařila se schodkem, který byl krytý z přebytku minulých období. 
ZO projednalo výsledek hospodaření u příspěvkové organizace (MŠ Hrobice). 
Celkové výnosy činily 1 577 209 Kč. Celkové náklady 1 561 548 Kč.  
Výsledek hospodaření činil 15 661 Kč. 
ZO projednalo žádost o schválení rozdělení hospodářského výsledku MŠ Hrobice. 
Usnesení č.1/2/2009 
ZO jednomyslně schválilo závěrečný účet s celoročním hospodařením za rok 2008 
bez výhrad. 
ZO jednomyslně schválilo rozdělení hospodářského výsledku MŠ Hrobice. 
Hospodářský výsledek 15 661 Kč bude zaúčtován do rezervního fondu. 
 
K bodu 2 
ZO projednalo „Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Obce Hrobice za rok 2008 
č.321/2009/KŘ. 
Kontrolu hospodaření provedla pracovnice Krajského úřadu Zlín p. Ostrožíková. 
Usnesení č.2/2/2009 
ZO jednomyslně schválilo „Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Obce Hrobice“ 
za rok 2008 č. 321/2009/KŘ. 
 
K bodu 3 
ZO projednalo žádost  o odprodej obecního pozemku parc. č. 826/1 (záměr). 
Usnesení č.3/2/2009 
ZO schválilo (7 členů ZO pro, 1 člen ZO se zdržel hlasování) záměr odprodat obecní 
pozemek parc.č.826/1. Po vypracování znaleckého posudku budou podmínky prodeje 
projednány na příštím zasedání. 



K bodu 4 
Starosta obce informoval ZO, jak pokračuje převod pozemku v areálu „Dubíček“ z Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) na Obec Hrobice. Řekl, že na základě 
našich připomínek týkajících se stanovené kupní ceny bylo provedeno ještě jednou místní 
šetření, kterého se mj. zúčastnil pracovník cenového odboru ÚP Brno, a to za účelem 
zohlednění okolností a konkrétních specifik předmětu převodu. ÚZSVM snížil cenu pozemku 
z částky 420 tis. Kč na částku 300 tis. Kč. K této kupní ceně chtějí ještě připočítat částku 
za bezesmluvní užívání ve výši 5 Kč/m2/rok od 17.11.2007, kdy byla ukončena výpůjčka 
mezi „Úřadem“ a ČZS ZO Hrobice. Toto nám ovšem z Úřadu nikdo neoznámil, ale částku 
za užívání po nás chtějí zpětně, i když s námi nebyla uzavřená žádná smlouva. Dále nám 
bylo oznámeno, že bezúplatně lze převést nemovitost pouze ve veřejném zájmu. 
Obec Hrobice si nechala vypracovat znalecký posudek, který pozemky areálu ocenil 
 na 270 tis. Kč. 
Starosta obce chce oslovit právníka Městského úřadu Vizovice, aby nám s vyřešením tohoto 
převodu pomohl.   
  
Usnesení č.4/2/2009 
ZO jednomyslně schválilo, aby starosta obce požádal o pomoc v tomto převodu právníka 
z Městského úřadu Vizovic. ZO doporučilo starostovi, aby poslal dopis na ÚZSVM  a přiložil 
k němu náš znalecký posudek, který je na 270 tis. Kč.  
V dopise by uvedl, že obec má zájem tento pozemek odkoupit, ale nesouhlasí s platbou za 
bezesmluvní užívání ve výši 5 Kč /m2/rok. 
 
K bodu 5 
ZO projednalo žádost o pronájem obecních prostor za účelem provozování kadeřnických 
a masérských služeb občanům. 
Usnesení č.5/2/2009 
ZO jednomyslně schválilo, aby starosta oslovil projekční kancelář, která by vypracovala 
projekt využití půdních prostor budov obecního úřadu a mateřské školy, ve kterých by pak 
mohly být nejen služby pro občany, ale také sociální bydlení.  
 
K bodu 6 
ZO projednalo petici Obecnímu úřadu Hrobice pro zřízení přechodu pro chodce nebo 
jiné zpomalovací či upozorňovací označení v místě autobusové zastávky v obci Hrobice. 
Usnesení č.6/2/2009 
ZO jednomyslně schválilo, aby starosta obce svolal jednání, na které by byli pozváni 
zástupci Dopravního inspektorátu Policie ČR, Odboru dopravy MěÚ Vizovice a ŘSZK. 
Výsledkem jednání by bylo zjistit možná opatření pro zvýšení bezpečnosti chodců v centru 
obce. 
 
K bodu 7 
a) ZO projednalo nabídku Města Otrokovice na odkoupení lesních pozemků parc.č.740/31  
    (16 178 m2 ) v k.ú. Hrobice. 
    Usnesení 7a/2/2009 
    ZO jednomyslně schválilo odkoupení lesních pozemků parc.č.740/31 (16 178 m2) 
    v k.ú. Hrobice od Města Otrokovice za smluvní cenu 121 tis. Kč. 
 
b) ZO projednalo 1.úpravu rozpočtu v roce 2009. 
    Usnesení č.7b/2/2009 
    ZO jednomyslně schválilo 1.úpravu rozpočtu v roce 2009 (viz příloha). 



 
c) ZO projednalo možnost vykoupení zbývajících zaasfaltovaných pozemků pod místními   
   komunikacemi kolem Točny (od Vinklárkového po Šimečkovo).  
 
    Usnesení č.7c/2/2009 
    ZO jednomyslně schválilo, aby Obec Hrobice vstoupila v jednání s vlastníky pozemků 
    pod místními komunikacemi kolem Točny o odkoupení jejich pozemků. 
 
d)ZO projednalo „Smlouvu o poskytování služeb“ spojených s administrací projektu 
   „eGovernment v obcích – Czech POINT“ mezi Městem Vizovice a Obcí Hrobice. 
    Bude se jednat o pomoc při vyplnění žádosti v informačním systému Benefit, při  
    vypracování závěrečné monitorovací zprávy, při vypracování průběžných monitorovacích 
    zpráv po celou dobu udržitelnosti projektu. 
    Usnesení č.7d/2/2009 
    ZO jednomyslně schválilo uzavření „Smlouvy o poskytování služeb“ v rámci projektu 
    „eGovernment v obcích – Czech POINT“ mezi Městem Vizovice a Obcí Hrobice.  
 
e)Předseda kontrolního výboru Rudolf Halaška přečetl zprávu z kontroly ze dne 8.4.2009, 
   ve které poukázal na tyto nedostatky: 

- opravit vpusti kanálů a vyvrácených obrubníků po zimní údržbě 
- opravit poničenou cestu u bývalého závodu „Biotech“ 
- koupit nové brankové sítě na víceúčelové hřiště 
- vyřešit problém s parkováním na chodníku 
- přemístit plochy „úřední desky“ do přístřešku vedle parkoviště 
- upozornit pana Kopřivu na zajištění jeho stodoly proti spadnutí nebo odstranění této 

nebezpečné, staticky narušené stavby 
- opravit nefunkční pouliční světla. 
Usnesení č.7e/2/2009 
ZO vzalo na vědomí. 


